

# Løgstrup Gymnastik & Idrætsforening

## Referat



**Møde:** Bestyrelsesmøde  
**Tidspunkt:** Tirsdag den 15. august 2023 19:00-22:00  
**Sted:** Lokale i hallen  
**Mødeleder:** Dan  
**Referent:** Helle  
**Inviterede:** Dan, Kasper, Jesper, Ivan, Katarina, Heidi og Helle. Louise frivillig  
**Deltagere:** Dan, Kasper, Jesper, Ivan, Katarina, Heidi, Louise og Helle.  
**Afbud:**

## Referat

|  |   |
|--|---|
| <p><b>1. Opfølgning på overdragelse af opgaver</b><br/>19:00 – 19:25<br/>Conventus</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Økonomi</li><li>Aktiviteter</li><li>Mail</li></ul>  | <p>Ivan, Dan og Helle mangler at uploade ID, før det er indsendt, kan Louise ikke betale fakturaer, ellers går det godt.<br/>Det går fremad, men vi er ikke i mål. Jesper skal have aftalt endnu en tid med Pernille.<br/>Mulighed for at have en dokumentarkiv i Conventus.<br/>Alle mails kører</p>   |
| <p><b>2. Opgaver</b><br/>19:25 – 19:45<br/>Opfølgning på opgaver:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Oprettelse af efterårshold i Conventus</li><li>Indhentning af budget fra udvalgsformænd</li><li>Beskrivelse af yogahold</li><li>Spinning senior</li></ul>  | <p>Alt i håndbold mangler, mangler rul af fodbold junior</p> <p>Det er ikke sat i gang endnu. Kan vi lave en skabelon med data fra sidste år? Info på næste fællesmøde. Dan sender info til Ivan, som laver et udkast til skabelon til holdinfo og budget.</p> <p>Er lavet. Dan sender info omkring aflønning af Hanne til Louise</p> <p>Kim Buus og Steffen Witt har overtaget fra Marianne. De skal oprettes i Conventus.</p> |
| <p><b>3. Meddelelser</b><br/>19:45 – 20:15<br/>Er der kommet nogle henvendelser eller andet der skal drøftes?</p> <ul style="list-style-type: none"><li>Opslag omkring fremtid for Paddel i LGIF?</li><li>Punkter fra fodboldungdom:<ul style="list-style-type: none"><li>Voucher fra Sport Direct på 30 t.kr.</li><li>Ønske om flere skabe til boldrummet</li><li>Kontingentbetaling 2 gange årligt, udendørs/indendørs (Conventus)</li></ul></li></ul> | <p>Jesper laver et opslag og sender materiale til Katarina til FB</p> <p>De er ikke øremærket, og der er ikke en udløbsdato. Forslag: træner tøj. Tøjpakke skal defineres. Kan vi finde en sponsor til denne udgift? Kasper tager kontakt med Jacob Mikkelsen.</p> <p>Pt. 3 * kontingent. Prøver at lave det om til 2 * kontingent årligt: indendørs og udendørs fra forår 2024</p>   |

|   |   |
|---|---|
| <ul style="list-style-type: none"> <li>▪ Betaling af hal, hvordan fungerer det?</li> <li>▪ Budgetskabelon til alle udvalg</li> <li>○ Forslag til to små projekter</li> <li>○ Kan Borgerforeningen låne tombolavognen gratis i kommende weekend</li> <li>○ Forslag fra Borgerforeningen omkring fælles arrangement 'Lokaldysten' til foråret.</li> </ul> | <p>LGIF lejer hallen ca. 14.30-22.00. Der findes en fordelingsnøgle med skolen. Dan tager spørgsmål med til næste halmøde.<br/>Ivan laver et udkast</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Pickleball, sendt til badmintonudvalget</li> <li>2. Teqball</li> <li>3. Spinning – nye cykler, afventer og ser tilslutning denne vinter</li> </ol> <p>De ønsker ikke at låne tombolavognen alligevel</p> <p>Dan svarer Borgerforeningen, at LGIF er interesseret, og hører ind i de nærmere detaljer.</p>   |
| <p><b>4. Princip for aflønning af trænere</b><br/>20:15 – 20:45</p>   | <p>Frivillig fest for 18+<br/>Gavekort til sportsforretning for under 18 år, 500 kr.<br/>Tøjpakke<br/>Forslag/tiltag:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gratis fitness abonnement</li> <li>• Heidi tager kontakt til Kim i Fitness mht. aflønning af fitnessinstruktører</li> <li>• Yoga ok</li> <li>• Fodbold senior, - Kasper tager fat i Fodbold senior (Jacob Mikkelsen) – ny træner til forårssæson?</li> <li>• Kurser?</li> </ul>  |
| <p><b>5. Retningslinjer, udarbejdelse</b><br/>20:45 – 21:15<br/>Opstart på retningslinjer</p>   | <p>Udsættes til senere møde<br/>Bulletsliste til at tage udgangspunkt i.<br/>Kasper laver et fælles dokument, som vi alle kan skrive forslag ind i.</p>   |
| <p><b>6. Årshjul, udarbejdelse</b><br/>21:15 – 21:50</p>  | <p>Opstart på årshjul<br/>Gymnastik og Fodbold ungdom har et årshjul, som Dan og Kasper sender rundt i gruppen til inspiration.<br/>Ønsker oplæg til fællesmødet okt. 23.<br/>Kasper laver et fælles dokument, som vi alle kan skrive opgaver ind i.</p>  |
| <p><b>7. Evt.</b><br/>21:50 – 22:00</p>   | <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan er det med børneattester? Ivan følger op på regler og ansvar.</li> <li>• Søgning af fonde/puljer, - skal vi have en person til denne opgave? Dan og Martin Ellegaard arbejder videre med denne opgave.</li> <li>• Dan tager ind og byder velkommen til opstart af bold og sjov primo sept.</li> <li>• Heidi orienterer om, at LGIF er kommet med i gruppen omkring byfornyelse med Borgerforeningen, forslag til bl.a. bypark, cykelsikring af eks. Østergade.</li> <li>• Møde omkring fonde den 28/8, - deltagere?</li> <li>• Byfesten gav 81.000 i overskud på Byfest på 2 dage – Flot!</li> </ul> |

**Næste møde er tirsdag den 12. september 2023**

**Punkter til kommende møder:**

- Vedtægter, update
- ~~Årshjul, udarbejdelse~~
- Retningslinjer, udarbejdelse
- Kontingentsatser/indbetalinger – ensretning og håndtering af manglende betalinger
- Budget 2023, gennemgang
- ~~Status kasserer/bogholderiroller, hvordan kører det~~
- 75 års jubilæum i 2024 – planlægning/uddelivering
- ~~Padel, fremtid?~~
- Værdisæt – gennemgang
- Pakke til udvalgsformænd incl. Budgetskabelon på næste dagsorden
- Finansiering LGIF – sponsorater, fonde, puljer m.v.
- Opfølgning aflønning af trænere
- Årshjul, fortsat – 1 time

**Punkter til kommende fællesmøde:**

- Princip for aflønning af trænere, opsamling
- Årshjul, gennemgang